
EDITORIAL NOTE

This issue inaugurates zBookReview section which we anticipate will be a regular fea-
ture of the Journal. It is our pleasure to announce that Dr. Melvin J. Ball, Director,
University of Western Ontario Dementia Study, has agreed to be Book Review Editor
for the Biological and Health Sciences section. The Editor-in-Chief will coordinate the
book reviews for the Psychology, Social Sciences and Social Welfare sections on an
interim basis. Individuals interested in acting as book reviewers, as well as publishers
seeking reviews, are asked to contact the appropriate book review editor.

The Editor

La presente livraison de la Revue comporte une nouvelle rubrique, Comptes rendus,
qui, nous l'esperons, deviendrai permanente. Nous avons le plaisur d'annoncer a nos
lecteurs que le Dr Melvin J. Ball, Directeur des Etudes sur la demence a University of
Western Ontario, a bien voulu accepter d'assumer la responsabilite des comptes ren-
dus destines a la section des sciences biologiques ainsi qu'a la section de la sante. Le
redacteur en chef assurera temporairement la coordination des comptes rendus con-
cemant la psychologie, les sciences sociales, et le bien-etre social. Les editeurs
desireux de soumettre des ouvrages ainsi que les lecteurs disposes a rediriger des com-
ptes rendus sont pries d'entrer en contact avec le chef de la rubrique approprige.

La redaction
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